
S SKUPNE SEJE PREDSEDSTEV OK SZDL IN OK ZSMS

Poročili premalo problemski
Na dnevnem redu te skupne seje sta

bili v ospredju poročili o delu izvršnega
sveta v letu 1982 in proMematild občin-
ske vzgojno varstvene organizacije.

Po mnenju razpravljalcev je prvo po-
ročilo o delu izvršnega sveta in upravnih
organov sicer dosti pregledno in precej
izčrpno, vendar žal še vedno premalo
problemsko obdelano. Vsekakor bi ka-
zalo spremeniti metodologijo priprave
poročila, pri tem pa izpostaviti oceno
kako se državna uprava podružblja, ali se
delo z občani hitreje in racionalno oprav-
lja. Predvsem slednje zadeva stanje na
komunaJno-gradbenem in premoženj-
sko-spomem področju. Kako poteka
oziroma se izvaja problematika izpostav-
ljena preko delegatskih vprašanj, je tudi
področje, ki ga poročilo le površno obde-
Iuje. Iz poročila pa niso razvidni tudi
napori pri iskanju virov za financiranje
krajevnih skupnosti, saj kot vemo, so Ie-
te po odpravi glavarine ostale brez vira
sredstev. Čeprav so bili še posebej v pre-
teklem letu narejeni napori za intenziv-
nejši razvoj kmetijstva, je bilo v razpravi
sprejeto stališče, da se iz sredstev, ki so
namenjena za vlaganja v razvoj kmetij-
stva (kar 60 odstotkov lani zbranih sred-

stev je šlo za kompenzacije) delež za dvig
kmetijske ravni odločneje zviša.

Razprava ob poročilu vzgojno-var-
stvene problematike pa se je v precejšnji
meri gibala okrog osebnih dohodkov za-
poslenih, ki so v povprečju kar za 40
odstotkov nižji kot dohodki v ostalih
družbenih sferah. Zatorej tiidi stališče
obeh predsedstev, da se teži k izenačeva-
nju osebnih dohodkov, kar je mogoče le
z uveljavitvijo diferenciranega pristopa v
posameznih družbenih dejavnostih, saj
sedanji OD pogojujejo tudi slabo ka-
drovsko zasedbo v VVO. Več pa bi mo-
rali v vzgojnovarstvenih organizacijah
razmišljati o razširitvi programov v smi-
slu dodatnega vključevanja otrok (en-
krat do dvakrat tedensko) oziroma v po-
poldanskem času (npr. vaški W Z ) , s
čimer bi dosegli večji obisk otrok. Ob
tem pa je treba ugotoviti, zakaj interes
staršev za vključevanje predšolskih otrok
v 80-urni program predpriprave za šolo
upada.

Resno pa je bilo tudi opozorilo, da se
je ob neorganiziranem pristopu k nove-
mu delovnemu času povečala obreme-
njenost zaposlenih v W Z , kar bistveno
vpliva na neracionalno in dražje poslova-
nie.


